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             Zpráva předsedy za rok 2022. 

 

Vážené rybářky a rybáři, 

opět se po roce scházíme a dovolte mi, abych shrnul práci výboru a celé naší 

organizace za rok 2022. Rok, který se vyznačil dramatickými změnami ve 

všech oblastech života naší společnosti, ČRS nevyjímaje. Já a všichni moji 

kolegové jsme se po celý rok snažili, aby všechny úseky činnosti naší 

organizace byly řádně plněny, hlavně v zarybňování revírů, provozu a údržbě 

rybochovných zařízení, úklidu na revírech, práci odboru dětí a mládeže, práci 

rybářské stráže, dozorčí komise, hospodářského odboru, výlovech, servisu pro 

členy a také stále větší hromadě administrativních povinností. 

 Doba přinesla další dramatické nárůsty cen PHM, energií, násadových ryb, 

obilí, nájemného, vlastně všeho. To vše samozřejmě zasáhlo i hospodaření 

naší organizace. Jsem rád, že se nám vše podařilo ustát. Podzimní zarybnění 

proběhlo podle schválených zarybňovacích plánů, podařilo se nám získat od 

SZIF dotaci 95 tisíc. Ovšem tyto peníze tentokrát se budou investovat do 

sekretariátu – výměna oken a dveří v zadním traktu budovy. 

Důležitou akcí v roce 2022 bylo obnovení nájemních smluv na revíry a 

obnovení rybářských dekretů.  Pro rybáře nové nájemní smlouvy na revírech 



Chomoutov a Poděbrady přinesly výrazné změny v rybolovu, zejména změny 

týkající přisvojení některých druhů ryb, dále je to snížení zarybnění těchto 

revírů hlavně kaprem, nevracení nepůvodních druhů ryb zpět do revíru a pod. 

A další změny v zarybnění zejména kaprem nás na Chomoutově i 

Poděbradech ještě čekají. V tuto chvíli se nebudu tímto tématem více 

zabývat. Máme zde přítomné hosty  – odborníky z AOPK, kteří Vás s touto 

věcí obeznámí šířeji, provedou Vás celou problematikou a objasní a zdůvodní 

všechna opatření, která jako organizace pověřená hospodařit s majetkem 

státu na těchto revírech nastavili. 

Nový rybářský informační systém (RIS), který připravuje Rada ČRS, se dal do 

pohybu a již se připravují základní parametry pro jeho spuštění. Ovšem jestli 

to bude letos? Hodně diskutovaný prodej (výdej) elektronických povolenek 

bude podle mého názoru značným problémem pro starší generaci rybářů. 

Proto považuji za nezbytné jim vyjít vstříc a pro tyto členy zachovat vydávání 

povolenek podle současného systému tak, jak jim to vyhovuje.  

Naše revíry vyžadují trvalou pracovní činnost našich členů – zejména úklid, 

prořezávka náletových dřevin, sečení trávy. Mladší generace rybářů již nebere 

rybářský svaz jako dobrovolnou organizaci spojenou s určitými povinnostmi 

pro rybolov. Problémem je to, že hlavně opadl zájem o plnění pracovní 

činnosti. Je málo těch, kteří se starají o revíry, udržují je v pořádku a čistotě. 

Zaplacením povolenky a členských náležitostí pro mnohé členy kontakt 

s organizací končí. 

Naštěstí starší kolegové jsou schopni a ochotni zorganizovat brigády, účastnit 

se jich a vše udržovat v plynulém chodu.  

Výlovy RZ – přinesly do naší pokladničky určitou finanční částku, ale peníze se 

neustále točí a investují, hlavně na RZ Podhrad. Kde dochází k zpevnění břehů 



lomovým kamenem. Udržování celého střediska RZ Podhrad přináší další 

finanční náklady bez kterých se to nikde neobejde. Jedná se o investice do 

rybí obsádky, krmení, běžné údržby, atd. 

Celková stabilita organizace jak finanční a hospodářská je dobrá. K dnešnímu 

dni je doplacen splátkový kalendář za nákup podrevíru Onderkova a v 

současné době dochází k převodu do majetku MO a zápis LV na katastrálním 

úřadě. Tento nákup byl realizován z mimořádného příspěvku. I nadále 

hodláme pokračovat v nákupu vodních ploch a rybářských revírů do majetku 

MO. 

Nebýt činnosti členů, jejich obětavé práce na revírech, rybochovných 

zařízeních, v kroužcích s dětmi, při výdeji povolenek, při zabezpečení 

fungování organizace a místních skupin, organizování závodů, spolupráce 

s orgány místních samospráv a mnoha dalších aktivit, ČRS by snad ani nemohl 

fungovat. Všem Vám za Vaši práci děkuji. 

Myslím si, že tak, jak byl minulý rok zatěžkávací, bude náročný i rok 2023. 

Věřím, že se nám podaří vše zvládnout a zabezpečit vše tak, aby naše 

organizace plnila řádně vše, co vyplývá z jejího poslání a Vy, kolegové rybáři 

jste byli spokojeni. Ještě jednou Vám děkuji a přeji hodně zdraví a pohody u 

vody. 

 

 

 

 

 



Zpráva ekonomky za rok 2022. 
 

Vážené kolegyně a kolegové, 

Dovolte mi, abych Vás přivítal na výroční členské schůzi zástupců místních 
skupin a seznámil Vás s výsledky hospodaření naší místní organizace za rok 
2022.  

Na rovinu je třeba říci, že rok 2022 byl opět velmi náročný. Všechny změny, 
politické a zejména ekonomické, které zasáhly těžce naši společnost, se 
nepříznivým způsobem samozřejmě promítly i do hospodaření naší 
organizace. Byly to zejména: Růst cen pohonných hmot, energií, služeb a také 
došlo k výraznému zvýšení nákupních cen násadových ryb na zarybnění 
revírů. 

 V roce 2022 končila platnost některých nájemních smluv na revírech, na 
které vlastníme dekrety. Podařilo se se všemi majiteli pozemků pod vodami 
revírů, na které máme dekrety, uzavřít smlouvy nové. Bohužel, ceny těchto 
nově podepsaných nájemních smluv se vyšplhaly do nečekaných částek, 
téměř každá z nich je navíc doplněna inflační doložkou. Není to dobrá zpráva, 
ale doba je prostě taková, nejsme jediní, potíže s rostoucí výší nájmů na 
revírech Vám potvrdí i územní svaz Ostrava a vlastně každý v této zemi, kdo 
nějakou nájemní smlouvu má.   

 Přesto všechno je možno říci, že jsme hospodaření za rok 2022 zvládli.  
Zabezpečili jsme zarybnění revíru Chomoutov 1A v souladu se zarybňovacím 
plánem i péči o všechny revíry, které máme ve společném hospodaření. 
Pokračovaly práce na údržbě a opravách našich rybochovných zařízení, hlavně 
na Podhradu. Úspěšné byly výlovy na rybochovných zařízeních. Pokračovali 
jsme i v průběžném plnění dlouhodobých úkolů, tj. v nákupů pozemků – 
vodních ploch do majetku naší organizace. 

A nyní mi dovolte, abych Vás v krátkosti seznámil s výsledky hospodaření naší 
organizace za rok 2022 

Za rok 2022 byl hospodářský výsledek      + 424 tis.Kč. 

Stručný komentář k roku 2022 

Náklady celkem:   7 mil. 862 tis. Kč.  

V tom: 



3 mil.391 tis. Kč - nákup povolenek  

             625 tis. Kč – členské známky 

             371 tis. Kč – odvod do FRR Ostrava 

             713 tis. Kč – nákup násadových ryb 

             108 tis. Kč – energie 

             384 tis. Kč – spotřebované nákupy  

               77 tis. Kč – opravy a udržování 

             487 tis. Kč – nájemné revírů a rybochovných zařízení 

             504 tis. Kč – ostatní služby 

   1 mil.101 tis. Kč – osobní náklady 

                  8 tis. Kč – daně a poplatky 

                  5 tis. Kč – dary 

                88 tis. Kč - odpisy     

 

Výnosy celkem:  

8 mil. 286 tis. Kč  

V tom: 

7 mil. 764 tis. Kč  - členské příspěvky 

              45 tis. Kč  - nájemné za pozemkové parcely ve vlastnictví naší  MO               

              95 tis. Kč  - dotace od SZIF na zarybnění revírů               

              97 tis. Kč  - tržby za ryby z našich RZ vysazené do revírů 

            124 tis. Kč  - záchranné elektroodlovy 

            104 tis. Kč  - příspěvky územního svazu Ostrava 

               10tis. Kč  - dary přijaté  

              47 tis. Kč  - ostatní tržby 

 

                    



Nákupy  revírů  v roce 2022: 

Jak víte z mých zpráv z předchozích roků, byla  v roce 2018 podepsána se 
statutárním městem  Olomouc kupní smlouva na podrevír 15 Onderkova, 
kupní cena 3.809.492,- Kč. Tento revír splácíme již po několik roků podle 
dohodnutého splátkového kalendáře. 

Celková rekapitulace plateb předchozích let:  

r. 2018                    uhrazen 1 mil. Kč 

r. 2019                    uhrazeno 600 tis. Kč 

r. 2020                    uhrazeno 500 tis. Kč 

r. 2021                    uhrazeno 600 tis. Kč 

 r. 2022                   uhrazeno 609.492,- Kč.  

Ke dni 31. 12. 2022 nám zbývá  doplatit poslední splátku tohoto 
dlouhodobého závazku ve výši 500 tis. Kč. 

K 31. 12. 2022 má naše organizace ve svém majetku pozemkové parcely na 
revírech a RZ, na kterých hospodaříme, o celkové rozloze   13 ha v  hodnotě  5 
mil. 631 tis.  Kč.  

Majetek organizace k   31. 12. 2022: 

1 mil. 428 tis. Kč           - finanční prostředky na účtu a v pokladně 

2 mil. 775 tis.  Kč         - hodnota staveb v pořizovacích cenách  

            793 tis. Kč          - hmotné movité věci a jejich soubory 

             650 tis. Kč         - ostatní dlouhodobý hmotný majetek 

5 mil. 631 tis. Kč           -  pozemky 

Podrevír Onderkova bude zapsán v katastru nemovitostí jako náš majetek až 
po úhradě poslední splátky předepsané kupní smlouvou. 

Fond na nákup revírů 2022: 

          Počáteční  stav k 1.1.2022                                                       252.840,- Kč                         
Převod výsledku hospodaření  z roku 2021                               +  535.877,52,- Kč            

Čerpání fondu na splátku Onderkova                                           - 609.492,- Kč 

Zůstatek k 31.12.2022                                                                         179.225,52,-Kč 



Závazky naší organizace jsou k 31. 12. 2022 celkem - 548 tis. Kč. 

Dovoluji si konstatovat, že s prostředky naší organizace bylo v roce 2022 
hospodařeno účelně.   

Proto doporučuji schválit účetní závěrku za rok 2022 bez výhrad a 
hospodářský výsledek  převést do fondu na nákup revírů. 

 

Návrh rozpočtu na rok 2023 

Položky ve výnosové i nákladové oblasti byly rozpočtovány podle odhadů a 
výpočtů s promítnutím vývojových linií minulých období a zohledněním 
očekávaných a plánovaných aktivit. 

Pro režim hospodaření platí stejná pravidla, jako v letech minulých: 

1. Zabezpečení všech hlavních činností naší MO. 
2. Úhrada poslední splátky za podrevír 15 Onderkova . 
3. Plnění všech odvodových a platebních povinností ve vztahu k orgánům 

státní správy. 
4. Plnění všech odvodových a platebních povinností, které vyplývají ze 

Statutu společného hospodaření ČRS. 
5. Splnění všech povinností ze zarybňovacích plánů. 
6. Zabezpečení dobré péče o majetek organizace a servis pro členskou 

základnu.  

Rozpočet nákladů 2023 v tis. Kč: 

Násadové ryby a krmivo :                                       500 tis. Kč 

- Nákup členských známek, FRR                    1 mil. 222 tis. Kč         
- Nákup povolenek od ÚS Ostrava                4 mil. 218 tis. Kč 
- Náklady provozních činností                        2 mil. 792 tis. Kč 

Náklady celkem :                                            8 mil. 732 tis. Kč 

 

Rozpočet výnosů 2023 v tis. Kč: 

- Členské příspěvky celkem:                            8 mil. 749 tis. Kč 
- Ostatní výnosy:                                                          483 tis. Kč 
- Odvod do  fondu parcel (úhrada splátky)          - 500 tis. Kč  



-  Výnosy celkem:                                              8 mil. 732 tis. Kč   

Rozpočet na rok 2023 předkládám jako vyrovnaný a doporučuji jeho 
schválení. 

Děkuji za pozornost. 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 





 
 



Zpráva a činnost dozorčí komise v roce 2022. 
1) Byla opakovaně provedena kontrola pokladny a kontrola nákupů za 

hotovost. 
2) Kontrola zabezpečení pokladny provedena 26. srpna 2022. Technické i 

elektronické zabezpečení je v pořádku. Pokladní limit je dodržován dle 
směrnice platné od 1. 1. 2014. 

3) Kontrola inventury HIM a DHIM k 31. 12. 2022 byla provedena u deseti 
namátkou vybraných položek. 

4) Při výše uvedených kontrolách byla vždy přítomná odpovědná osoba 
Ing. Jarmila Šubčíková a předseda dozorčí komise. Nebyly shledány 
žádné závady ani nedostatky. 

5) Předseda DK se v průběhu celého roku zúčastňoval jednání výboru MO 
s hlasem poradním a o jeho případných námětech či připomínkách bylo 
jednáno. 

6) Při osazování revírů v průběhu roku byl vždy osobně přítomen některý 
člen nebo někteří členové DK. Předseda DK osobně kontroloval 
nakládku ryb od dodavatelů. 

7) Činnost kárného orgánu 1. stupně byla dle stanov přenesena na 
příkazce a kárný senát územního svazu v oblasti přestupků proti 
rybářskému řádu. V MO řešíme tři oblasti: nedodržení rozhodnutí nebo 
usnesení orgánů svazu, přestupky proti stanovám a jednacímu řádu a 
konečně přestupky proti rybářské etice ve vztazích mezi rybáři. 

 V Olomouci 25. března 2023 

 Ing. Miroslav Mačák – předseda dozorčí komise   

Projednáno a schváleno v DK dne 9. února 2023. 





 

 

 



                                                       Zápis 

z členské schůze zástupců Místních skupin Místní organizace  

Českého rybářského svazu v Olomouci 

 

 konané dne 25. 3. 2023 na Střední odborné škole Polytechnické, Olomouc  

 

 

Účast:      prezenční listina / uloženo na sekretariátě MO /   

 

 

1. Zahájení ČS MO ČRS Olomouc – Michal Šefčík, předseda MO ČRS Olomouc 

 

 Členskou schůzi zahájil předseda MO ČRS Olomouc Michal Šefčík a 
přivítal předsedu ÚS CRS Ostrava p. Mgr. Radomíra Bednáře. 

 Minutou ticha byla uctěna památka členů MO ČRS, kteří v uplynulém 
období zemřeli. 

 Řízením členské schůze byl pověřen RNDr. Petr Loyka, místopředseda 
MO ČRS. 

 

 

2. Návrh programu a jednacího řádu členské schůze a jejich schválení – RNDr. 
Petr Loyka, místopředseda MO ČRS Olomouc 

 

a) Návrh programu: 
1. Zahájení ČS MO ČRS Olomouc 
2. Návrh programu, jednacího řádu a jeho schválení 
3. Vyznamenání členů MO ČRS 
4. Volba návrhové komise 
5. Volba mandátové komise 
6. Zpráva předsedy MO ČRS Olomouc o činnosti MO ČRS Olomouc od 

poslední členské schůze a plán práce MO na rok 2022 



7. Zpráva ekonomky o hospodaření MO ČRS v roce 2021 a návrh rozpočtu 
na rok 2022 

8. Zpráva o činnosti dozorčí komise 
9. Zpráva mandátové komise 
10.  Volba delegáta a náhradníka na konferenci Územního svazu a delegáta 
       na Republikový sněm  
11.  Diskuze 
12.  Návrh usnesení a jeho schválení 
13. Závěr 

 

 
b) Návrh jednacího řádu: 
1. Podle § 8 odst. 1 stanov v platném znění členskou schůzi zástupců 

místních skupin svolává výbor MO ČRS Olomouc. Členskou schůzi řídí 
předseda MO nebo pověřený člen výboru. Program čl. schůze sestavuje 
výbor MO, ten může být na návrh kteréhokoli přítomného člena změněn 
nebo doplněn. 

2. Členskou schůzi zástupců MS tvoří zástupci zvolení na členských schůzích 
MS a přítomní členové místní organizace. Každá MS volila na 15 členů 1 
zástupce, 

3. Přítomnost na členské schůzi zástupců MS se zjišťuje prezenční listinou. 
4. Členská schůze rozhoduje o: 
-  Schválení - zprávy o činnosti a výsledků hospodaření za uplynulé období,       

roční účetní závěrky, plánu činnosti, rozpočtu na běžný rok  
-  bere na vědomí zprávu dozorčí komise 
 

5. Členská schůze zástupců MS je usnášení schopná, je-li přítomná 
nadpoloviční většina zvolených zástupců MS. Není-li členská schůze MO 
po svém zahájení schopna se usnášet, odloží se její další průběh o 15 
minut. Po uplynutí této doby je členská schůze MO schopná usnášet se 
za přítomnosti jakéhokoliv počtu členů zvolených zástupců MS. K přijetí 
usnesení je třeba souhlasu nadpoloviční většiny přítomných zástupců 
místních skupin. 

6. Usnesení členské schůze zástupců MS je závazné pro všechny členy MO 
ČRS Olomouc. 

 

       

c) Zapisovatelem byl výborem MO ČRS určen p. Martin Ondruš 



d) Skrutátoři: p. František Procházka, p. Oldřich Brázdil ml., p. Jan Toman, 
p. Jakub Lorenc,  
p. Pavel Zatloukal – vedoucí skrutátorů 

 e)  Bagetář: p. Ondřej Šohaj 
 

 Hlasování:  Pro:   75    Proti:    0       Zdržel se hlasování:    0 

 

 

 

3. Vyznamenání členů MO ČRS – předal předseda MO ČRS Olomouc Michal 
Šefčík a předseda ÚS CRS Ostrava Mgr. Radomír Bednář 

 

Bronzový odznak: 

1. Doležel Jan – členem od r. 2016, vyznamenán za práci v MS 

2. Falc Miloslav – členem od r. 2016, vyznamenán za práci v MS 

3. Širůček David – členem od r. 1996, vyznamenán za práci ve výboru MS 

4. Širůček Ladislav - členem od r. 1996, vyznamenán za práci ve výboru místní 
skupiny a dlouholetého předsedy místní skupiny. 

5. Toman Jan – členem od r. 2017, vyznamenán za: Člen rybářské stráže. 
Předseda místní 

skupiny a člen hospodářského odboru. Aktivně se podílí svou prací 
v hospodářském 

odboru a rybářské stráži. Jako předseda místní skupiny dokázal narovnat 
vztahy mezi rybáři a obnovit práci místní skupiny. 

 

Stříbrný odznak: 

 

1. Ing. Mačák Miroslav – členem od r. 1998, r. 2018 vyznamenán bronzovým 
odznakem. 



Vyznamenán za: Dlouholetý místopředseda místní skupiny a předseda dozorčí 
komise MO. 

 

2. Ing. Stejskal Milan – členem od r. 2004, r. 2014 vyznamenán bronzovým 
odznakem. 

Vedoucí rybářského kroužku dětí do 15 let. 

Vyznamenán za: 

Aktivně se zapojuje každoročně jako vedoucí příměstského táboru dětí. 

 

3. Ing. Šubčíková Jarmila – členem od r. 2011, r. 2016 vyznamenán bronzovým 
odznakem. 

Vyznamenána za: Ekonomka místní organizace, výdejce povolenek a 
členských náležitostí. Vede nejsložitější a nejnáročnější úsek v MO. Její 
poctivá a pečlivá práce má výsledek perfektní držení stability finanční situace 
v MO. 

 

4. Ulmann Radovan - členem od r. 1983, r. 2011 vyznamenán bronzovým 
odznakem. 

Vyznamenán za: Práce v místní skupině - pracovní činnost na úklid rybářských 
revírů, odvozu odpadu nad rámec své povinosti. 

 

Vyznamenáni za dlouholeté členství: 

 

1. Zatloukal Pavel – organizován v MO od r. 1973. Dosud obdržená 
vyznamenání ČRS: 

Bronzový r. 1999, stříbrný r. 2002, zlatý r. 2011 

Dlouhodobě pracuje pro odbor dětí a mládeže. 

 

 

 



2. Tyč Jan - organizován v MO od r. 1979. Dosud obdržená vyznamenání ČRS: 

Bronzový r. 2005, stříbrný r. 2019.  

Dlouhodobě pracoval a ještě pomáhá v MS. 

 

Zlatý odznak: 

 

1. Krempl Jaroslav – členem od r. 1980, r. 2004 vyznamenán bronzovým 
odznakem, r. 2011 vyznamenán stříbrným odznakem. 

Vyznamenán za: 

Aktivně se dlouhodobě podílí na práci ve výboru místní skupiny, hlavně při 
organizování úklidu rybářských revírů. Dlouholetý člen rybářské stráže. Podílí 
se každoročně na sumarizaci úlovků povolenek. 

 

2. Langer Vojta - členem od r. 1985, r. 2001 vyznamenán bronzovým 
odznakem, r. 2009 vyznamenán stříbrným odznakem. 

Vyznamenán za: 

Zastával funkci jednatele místní organizace. V současné době pracuje ve 
výboru místní skupiny a pomáhá vedoucím rybářských kroužků dětí do 15 let. 

 

3. MUDr. Tempír Lubomír - členem od r. 1976, r. 1996 vyznamenán 
bronzovým odznakem, r. 2008 vyznamenán stříbrným odznakem. 

Vyznamenán za: 

Dlouhodobý předseda místní skupiny pstruhařů. Organizuje brigádnickou 
práci, podílí se na osazování a elektroodlovu na pstruhových revírech. 

 

4. Stanič Jaroslav - členem od r. 1987, r. 2003 vyznamenán bronzovým 
odznakem, r. 2011 vyznamenán stříbrným odznakem. 

Vyznamenán za: 

Dlouholetý předseda místní skupiny a rybářské stráže. Organizuje úklid 
rybářských revírů, zajišťuje odvoz odpadu. 



 

5. Nuc Ladislav - členem od r. 1966, r. 1987 vyznamenán bronzovým 
odznakem, r. 2009 vyznamenán stříbrným odznakem. 

Vyznamenán za: 

Pracoval dlouhodobě jako místopředseda ve výboru místní skupiny, na úseku 
organizování brigádní činnosti, práce s mládeží a organizování rybářských 
závodů. Jeho práce byla v tak dlouhém časovém rozsahu velkým přínosem 
pro MO. V současné době je na důchodovém odpočinku vůči svému 
starobnímu věku. Neustále se však plně věnuje rybařině a myslivosti. Je to 
jeden z největších nestorů Olomoucké organizace. Nic nevzdává a bere život 
takový jaký je. 

 

 

4. a 5. Volba návrhové a mandátové komise 

a) Návrhová komise 

Navrženi: Ing. Vladislav Hála – předseda komise  

                  Vratislav Sova, Jiří Fiala – členové komise 

 

b) Mandátová komise 

       Navrženi: Dušan Alexa – předseda komise 

                         Lukáš Matics, Ladislav Širuček – členové komise 

 

   Hlasování:    Pro:     84     Proti:   0     Zdržel se hlasování:    0 

 

 

Vstoupení předsedy ÚS ČRS Ostrava – p. Mgr. Radomír Bednář 
- Pozdravil jednání MO ČRS jménem výboru ÚS CRS i jménem svým a 

poděkoval za pozvání. 
- nutnost zvýšení ceny povolenek i zvýšení členského příspěvku.Současná 

ekonomická situace není jednoduchá, povolenky obsahují 35 
nákladových položek. 



- Výrazné navýšení ceny za nákup ryb. 
- Platby za nájmy jednotlivých revírů představují cca 7,1 mil Kč, což 
           je cca 10 x více než v jiných ÚS ČRS. 
- V rámci ČRS má náš ÚS ČRS největší zarybnění revírů. 
- členské příspěvky se dělí v poměru 50 % MO, zbytek se dělí mezi 
           ÚS a Republikovou Radu. 
- Zvýšené náklady na provoz jednotlivých stupňů ČRS. 
- Ceny za příspěvky se nezvýšili několik let, navrhuje, aby se cena 
           nezvyšovala skokově ale pravidelně, např. podle inflace. 

           -          Úprava rybářského informačního systému. Od roku 2024 v plném 
                      provozu, nyní se testuje. 

-          V součastné době se používá několik informačních systémů, které 
            ale nejsou kompaktabilní. Nově budou zahrnovat evidenci členů, 
            sumarizace a další. 

6. Zpráva předsedy MO ČRS Olomouc o činnosti MO ČRS Olomouc od 
     poslední členské schůze a plán práce MO na rok 2022. 

 

7. Zpráva o hospodaření MO ČRS v roce 2021 a návrh rozpočtu na rok 
      2023 - Přednesl jednatel MO ČRS p. Ing. Vladislav Hála. 

 
8. Zpráva o činnosti dozorčí komise. 

 
Poznámka: Všechny tři zprávy jsou uvedeny výše! 

 

    

9. Zpráva mandátové komise – p. Dušan Alexa, předseda mandátové 
     komise: 

- Delegováno      101 členů 
- Přítomno            85  členů, tj.    84 % 
- Přítomno              4  hostů 

 
 
Členská schůze je usnášeníschopná. 
 
 
 

 



10. Volba delegáta a náhradníka na konferenci Územního svazu ČRS  a  
      delegáta na republikový sněm ČRS. 
 

Návrh: delegát: p. Michal Šefčík 
              náhradník: p. Ing. Pavel Veselý 
 

   Hlasování:    Pro:     85     Proti:   0     Zdržel se hlasování:  0 

 

 
11. Diskuze: 
 
a) Jan Koutný – prezentace na téma omezení na revírech Chomoutov a 
Poděbrady 

- Zhoršující se situace na revírech Chomoutov a Poděbrady. 
- Nutné vidět nejen výkon rybářského práva ale i ochranu přírody. 
- Co lze udělat pro rok 2024? 

- odlov bílé ryby 
- rošty na tření candáta 
- rovnoměrné vysazování dravců 
-  a další opatření….. 

Z diskuze k omezení: 

- hájí se kormoráni, při jejich snížení dojde ke zlepšení stavu 
- ochrana velkých ryb a jejich vliv na ekosystém 
- dotaz: Jak se zjistilo, že je ve vodě velké množství živin 
- dotaz: Jak jsou řešeny odpadní vody z loděnice 
- názor: Na Chomoutově byla dřív čistička, byli zde raci, nyní bobři, 

žáby a kormoráni 
- v minulosti byl Chomoutov vodárenskou nádrží, nyní se jedná o 

CHKO 
- na Chomoutpově nejsme schopni ovlivnit výšku hladiny, když je vody 

více, ztrácí se tráva 
- dotaz: Jak se zjistilo, že je na Chomoutově přemnožená bílá ryba 
- názor: Agentura ochrany přírody chce jezera bez rybářů 
- je nutné zkoušet různé metody a hledat řešení v úzké spolupráci 

CHKO a MO ČRS. 
- Musíme žít v souladu s přírodou, je nutné dělat věci, které mohou          

pomoci. 



Výzva: dotazy na CHKO k Chomoutovu a Poděbradům zaslat na předsedu MO 
ČRS Olomouc e-mailem, výbor je sumarizuje a předseda přednese dotaz na 
AOPK.  

 

b) Ostatní diskuze 
p. Šimek – dotaz k revitalizaci mrtvého ramene, co se zde chystá a jaký je 
zarybňovací plán 

p. Loyka – akce bude spuštěna na přelomu roku 2023/24, napojení mrtvého 
ramane na třicetidení vodu, napojení spodem, přeliv vrchem, nyní probíhají 
přípravné práce 

p. Stanič – návrh na snížení míry sumce na Poděbradech na 50 cm 

          Hlasování:    Pro:     9     Proti:   75     Zdržel se hlasování:  0 

p. Stanič – návrh na úpravu úseku revíru Morava 18, kde je stanoven režim 
„Chyť a pusť“ 

p. Šefčík – napřed je nutná revokace usnesení členské schůze z roku 2022, 
není zastáncem změn na každé členské schůzi 

          Hlasování o revokaci:    Pro:     11     Proti:   73     Zdržel se hlasování:  0 

p. Veselý – je sice třeba udělat něco s kormoránem na Chomoutově, ale není 
v ČR žádná CHKO, kde by byl povolen odstřel kormorána. 

- Řešením je snaha vysazovat dravou rybu a tak eliminovat rybožravý tlak. 

p. Mačák – každý z nás platí příspěvek na nákup revírů jako jediná cesta 
udržet revíry. 

- jsou rozjednány další  nákupy vodních ploch, jejich rozšíření a pronájem. 

 

                  

12. USNESENÍ  Členské výroční schůze zástupců místních skupin MO ČRS  
       Olomouc, konané 25. 3. 2023. 
 
       Přednesl Ing. Vladislav Hála předseda návrhové komise.  
 

 
 



                    Členská schůze zástupců MS schvaluje:  

 

1. Program a jednací řád. 
2. Zprávu o činnosti MO od poslední členské schůze a plán práce MO na rok 

2023. 
3. Účetní závěrku a výsledek hospodaření za rok 2022. Výsledek 

hospodaření bude převeden do fondu určeného na nákup revírů. 
4. Rozpočet MO na rok 2023. 

      9.  Volba delegáta a náhradníka na územní konferenci a sněm ČRS. Zvoleni 
Michal Šefčík a  ing. Pavel Veselý 

 

                  Členská schůze zástupců MS bere na vědomí: 

 

1. Zprávu předsedy MO ČRS Michala Šefčíka. 

2. Zprávu ekonomky Ing. Jarmily Šubčíkové. (Přednesl jednatel  

      Ing. Vladislav Hála). 

3. Zprávu předsedy dozorčí komise Ing. Miroslava Mačáka. 

4. Udělení svazových vyznamenání členům MO 

 

   Hlasování:    Pro:     82     Proti:   0     Zdržel se hlasování:  1 



 

 

 



13. Závěr – Michal Šefčík, předseda MO ČRS Olomouc 
 
- Poděkoval delegátům členské schůze.  
- Popřál členům hodně zdraví, úlovky a pohodu u vody. 
- Ukončil členskou schůzi. 
 
 
 

V Olomouci 25. března 2023             

 

                                                                              Michal Šefčík – předseda MO v. r.  

                                                                               Martin Ondruš – zapisovatel v. r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


